CF-366 自動散裝電容剪腳機 Automatic Loose Radial Lead Cutter

電壓 Power: 110V/60Hz; 220V/50Hz

氣壓 Air Source: 4 kgs/cm²

尺寸 Dimension: 1150 (L) x 700(W) x 1050(H) mm

淨重 Net Weight: 145 kgs

加工量 Capability: 18,000pcs/ Hour

- 適合大量生產、短腳作業的最佳輔助設備。
- 已經切斷、短腳作業的零件無法再次上振盤送料,無法站立會倒料。
 已經短腳的元件建議使用 AR-110 手持料再次剪更短。
- 切腳機組與振動送料機組可分開或合併使用。
- 可另外加購安裝計數器即 CF-360。請訂購時指明。
- Shorten leads in the massive production. If the leads were cut, the bowl feeder cannot run them because they fall down easily.
- Lead Cutter can work independently from the bowl feeder and table.
- LED component Counter is available, please indicate on the order. Model No. with counter is CF-360.

型號 Models:

l. 多種零件功能 Multifunction:

本 <mark>左體直徑/寬度在 10mm 以下;本體高度 18mm 的零件。(</mark>如:中小型電解電容、TO-92、LED、小薄膜電容等) **建議先來料評估確認。我司會提供最適合的解決方案。**

The body dia. / width is less than 10mm; the body height is less than 18mm apply to CF-366. Please provide the samples for evaluation.

● TO-220 功率晶體(方型本體)需要使用單一功能專用盤才可送料順暢。 Power Transistor/MOSFET TO-220 (cubic shape) must use specialized single function bowl feeder.

2. 單一零件功能 Specialized Single Function :

單款專用。必須每款來料 200PCS 以上訂製。

Each shape for one single bowl. Please provide 200 pcs of each part to customize the bowl feeder.

型號 Models	適用元件形狀 Shapes	圖例 Examples
CF-3661	圓柱形狀 Cylindrical parts 本體直徑 10mm 以下;本體高度 20mm 的電解電容。 (Dia.) >10 mm ; (H) >20mm	Condenser, LED Electrolytic cap.
CF-3662	方體零件 Cuboids parts (L*W*H) 3*3*3~15*23*8 mm	Power transistor TO220, LED, Mila
CF-3663	扁圓零件 Oblate parts. (Dia.*Thickness) 4*3~18*6 mm	Film/ Ceramic/ Poly cap.









